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Protokół 
XII Sesji Rady Gminy 

z dnia 25 listopada 2015r. 
 

Posiedzenie  rozpoczął o godzinie 16:00 Przewodniczący Rady Gminy Pan Henryk 
Lesiński, który stwierdził, że sesja jest prawomocna ze względu na quorum. 

 
W sesji udział wzięli radni: 
Regina Batycka 
Marek Borowczyk 
Jarosław Bytniewski 
Tadeusz Lammel 
Henryk Lesiński 
Marek Maciejewski 
Tomasz Maćkowiak 
Donata Michałowska 
Magda Rachtan - Małycha 
Jan Rajchelt 
Maciej Szafrański 
Andrzej Szymczak 
Łukasz Szymczak 
Łukasz Wawrzyniak 
Jakub Żołądek 
oraz sołtysi: 
Jolanta Fludra 
Bożena Karolczak 
Czesław Książkiewicz 
Stanisław Lesiński 
Jan Mąderek 
Halina Michalak – Szczepaniak 
Eugeniusz Nowicki 
Ferdynand Nowicki 
Mirosława Rutkowska 
Paweł Doba 
Lucyna Jaroszewska 
Jacek Walkowiak 
a także: 
Bogdan Kemnitz – Wójt Gminy 
Genowefa Przepióra  - Zastępca Wójta/Sekretarz Gminy  
Mirosława Nowak  - Skarbnik Gminy  
Anna Woźniak - Tyczka - Radca Prawny  
Irena Plebanek – Pawlak – Podinspektor ds. wymiaru podatków 
Mirosława Radzimska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustaleniami podczas 
posiedzenia wspólnego komisji proponowana jest zmiana porządku obrad polegająca na 
wprowadzeniu do porządku obrad  pkt. 14a o treści „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kleszczewo na lata 2015- 2024”.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia zmiany porządku obrad.  
W chwili głosowania na sali obecnych było 14 radnych. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
 
Po wprowadzeniu zmiany porządek obrad przedstawiał się następująco : 
1. Otwarcie. 
2. Interpelacje radnych. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad z  poprzedniej Sesji.  
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego na obszarze Gminy Kleszczewo na 2016r. 
6. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIV/175/2012 Rady Gminy 

Kleszczewo z dnia 21 listopada 2012r. w sprawie ustalenia op łaty targowej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków  w drodze inkasa, ustalenia inkasentów 

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Kleszczewo z 

organizacjami pozarządowymi  oraz  innymi podmiotami w 2016r. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Kleszczewie oraz warunków jego funkcjonowania w Gminie  
Kleszczewo. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kleszczewo na lata  
2016-2020. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015r. 
14a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kleszczewo na lata 2015-2024. 
15. Informacja przewodniczących komisji o tematyce posiedzeń. 
16. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
17. Zapytania i wolne wnioski. 
18. Zakończenie. 
 
 
Ad. 2 porządku posiedzenia  

Radni nie zgłosili interpelacji.  
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Ad. 3 porządku posiedzenia 
 Przewodniczący poinformował, że żaden z radnych nie zgłosił uwag do protokołu. W 
związku z powyższym członkowie Rady przeszli do głosowania nad jego przyjęciem.  
W chwili głosowania na sali obecnych było 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
 
Ad. 4 porządku posiedzenia 
Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas XI Sesji Rady Gminy przedstawiła 
Pani Sekretarz. Sprawozdanie z wykonania uchwal stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 5 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/69/2015 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
podatku rolnego na obszarze Gminy Kleszczewo na 2016r. przedstawiła Pani Irena Plebanek 
– Pawlak, która poinformowała, że proponowana jest obniżka ceny 1dt żyta z kwoty 53,75zł, 
na 53,00 zł. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas  wspólnego posiedzenia 
komisji Rady Gminy  w dniu 17 listopada 2015r.  
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
Uchwała Nr XII/69/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 6 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/70/2015 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości, przedstawiła Pani Irena Plebanek – Pawlak, która poinformowała, że w 
niektórych pozycjach stawki zostały obniżone zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów, 
a w niektórych zostały podwyższone, ale nie przekroczyły górnej stawki. Projekt uchwały 
został szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy w dniu 
17 listopada 2015r.  
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
Uchwała Nr XII/70/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/71/2015 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIV/175/2012 Rady 
Gminy Kleszczewo z dnia 21 listopada 2012r. w sprawie ustalenia opłaty targowej, 
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przedstawiła Pani Irena Plebanek – Pawlak, która poinformowała, że w związku ze zmianami 
przepisów o podatkach i opłatach lokalnych od 01.01.2016r. Rada Gminy może ale nie musi 
ustalać opłaty targowej. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas wspólnego  
posiedzenia komisji Rady Gminy  w dniu 17 listopada 2015r.  
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
Uchwała Nr XII/71/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pani Sekretarz zwróciła  się do Sołtysów, iż podjecie przedmiotowej uchwały skutkuje  tym, 
że opłatę targową można inkasować tylko do końca 2015r., od 01.01.2016r. nie ma podstaw 
prawnych do pobierania opłaty targowej na terenie gminy.  
 
Ad. 8 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/72/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych, 
przedstawiła Pani Irena Plebanek – Pawlak, która poinformowała, że Rada Gminy w drodze 
uchwały określi wzory formularzy, w których zawarte są dane do wymiaru i poboru podatków 
od nieruchomości, rolnego i leśnego. Wzory w porównaniu z obowiązującymi w bieżącym 
roku uległy niewielkiej modyfikacji związanej ze zmianą przepisów. Projekt uchwały został 
szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji  Rady Gminy w dniu 17 
listopada  2015r. Pani  Plebanek – Pawlak  poinformowała, że w stosunku do dokumentów 
przedstawianych podczas posiedzeń komisji zachodzi konieczność dokonania zmian  w 
formularzu  informacji (zał. Nr 3) i  formularzu deklaracji (zał. Nr 4)  dotyczącej podatku 
rolnego – załącznikach do Uchwały Nr XII/72/2015. Zmiana polega na dodaniu w punkcie D 
po wierszach „Rowy”   wiersza  „Użytki rolne, co do których nie można ustalić przelicznika 
powierzchni”. 
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
Uchwała Nr XII/72/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 9 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/73/2015 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 
transportowych, przedstawiła Pani Sekretarz, która poinformowała, że proponowany wzrost 
tego podatku na rok 2016 wynosi 1,7% w porównaniu do stawek obowiązujących w  roku 
2015. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia 
komisji Rady Gminy  w dniu 17 listopada 2015r.  
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
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W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
Uchwała Nr XII/73/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 10 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/74/2015 w sprawie poboru podatków  w drodze inkasa, ustalenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, przedstawiła Pani Sekretarz. 
Poinformowała, że z zgodnie z projektem uchwały na inkasentów wyznacza się sołtysów  i 
ustala się wynagrodzenie dla nich w wysokości 3,0 % od zebranych kwot podatku rolnego, 
podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości. Projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony podczas  wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy w dniu 17 listopada 2015r.  
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
Uchwała Nr XII/74/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 11 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/75/2015 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Kleszczewo z organizacjami pozarządowymi  oraz  innymi podmiotami w 2016r., 
przedstawiła Pani Sekretarz, która poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy w dniu 17 listopada 2015r. 
Po posiedzeniu Komisji zgodnie z uchwałą Rady Gminy program został poddany konsultacji. 
Konsultacje przebiegały w ciągu 7 dni od 18 listopada do 24 listopada 2015r., a informacja na 
ten temat została wywieszona na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy a także na stronie 
internetowej Gminy. W okresie konsultacji nie wpłynęły żadne uwagi i opinie. 
 
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
Uchwała Nr XII/75/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 12 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/76/2015 w sprawie trybu i sposobu powoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Kleszczewie oraz warunków jego funkcjonowania w Gminie  
Kleszczewo przedstawiła Pani Mirosława Radzimska. Poinformowała, że projekt uchwały 
został szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy w dniu 
17 listopada 2015r. Projekt Uchwała uszczegóławia tryb i sposób powoływania i 
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odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego. Z projektu  zgodnie z ustaleniami 
podczas komisji usunięto zapis w którym miejscu odbywać się będą posiedzenia członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego. 
Pani Radzimska ustosunkowała się również do zgłaszanych jej uwag przez radnych podczas 
posiedzenia komisji w dniu 17 listopada 2015r. Radni wówczas mieli zastrzeżenia do 
prelekcji w szkołach dotyczących przemocy w rodzinie jak również kompetencji osoby 
prowadzącej prelekcje.  
Pani Radzimska poinformowała radnych, iż rozmawiała z dyrektorami placówek, 
oświatowych, w których te prelekcje się odbywały i uzyskała  inną informację aniżeli 
przedstawianą podczas posiedzenia komisji. Żaden z rodziców nie zgłaszał uwag do prelekcji, 
dyrektorzy i wicedyrektorzy placówek uznali, że prelekcja była dobrze przygotowana, a osoba 
przeprowadzająca te prelekcje to doktorantka, posiadająca doświadczenie w przeprowadzaniu 
zajęć z psychologii. Została też sprostowana kwota podana na posiedzeniu komisji za 
przeprowadzone zajęcia i  wyniosła ona 1.050zł za wszystkie szkoły w Gminie (trzy), w 
których te prelekcje się odbywały.   
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymał się 1 radny.   
Uchwała Nr XII/76/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 13 porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/77/2015 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kleszczewo na 
lata  2016 - 2020,  przedstawiła Pani  Mirosława Radzimska, która poinformowała, że projekt 
uchwały został szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji w dniu 17 
listopada 2015r.  
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych.   
Uchwała Nr XII/77/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 14 porządku posiedzenia  
Projekt Uchwały nr XII/78/20115 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015r., 
przedstawiła Pani Skarbnik, która poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji i w dniu 17 listopada 2015r.  W stosunku 
do projektu przedstawianego podczas posiedzeń komisji  proponuje się wprowadzenie 
następujących zmian: 

1) przeniesienie planu z rozdziału  75403  Jednostki terenowe policji do  rozdziału 75023 
Urzędy gmin, 

2) Uzupełnienie  środków w rozdziale  75412 Ochotnicze straże pożarne  z działu 900 
Gospodarka  komunalna i ochrona  środowiska. 
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Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 2 radnych.   
Uchwała Nr XII/78/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 14a porządku posiedzenia 
Projekt Uchwały nr XII/79/20115 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kleszczewo na lata 2015-2024, przedstawiła Pani Skarbnik. Projekt powstał w 
związku ustaleniami poczynionym podczas wspólnego posiedzenia komisji w dniu 17 
listopada 2015r.  
Do załącznika Nr 1 wprowadzono zmiany, dotyczące zmiany budżetu gminy na 2015r. wprowadzone 
wg Zarządzenia  Nr 79/2015 Wójta Gminy Kleszczewo z dnia 09 listopada 2015r. oraz Uchwały Nr 
XII/78/2015 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 25 listopada 2015r. 
Na podstawie powyższych zmian zmieniły się w 2015r. następujące  pozycje : 
- poz.  1  Dochody ogółem zwiększono o 10.506,00 zł, 
-poz. 1.1 Dochody bieżące zwiększono o 10.506,00 zł, poz. 1.1.3 Podatki i opłaty zwiększono 
o 200,00 zł,  i poz. 1.1.5 Dotacje i środki przeznaczone na cele bieżące zwiększono o 
37.506,00 zł,  
-poz. 2 Wydatki ogółem zwiększono o 10.506,00 zł, w tym wydatki bieżące poz. 2.1 
zmniejszono o 180.067,00 zł, poz. 2.1.3  wydatki na obsługę długu zmniejszono o 70.600,00 
zł i  odsetki i dyskonto poz. 2.1.3.1   zmniejszono  o 55.600,00 zł, oraz wydatki majątkowe  
zwiększono o 190.573,00 zł. 
W informacji uzupełniającej: 
-  w poz. 11.1 wynagrodzenia zmniejszono o 24.049,44 zł, 
- w poz. 11.2  wydatki związane z funkcjonowaniem organów  jednostki zmniejszono o 

200,00 zł, 
- w poz.  11.3 i poz. 11.3.2  zwiększono o 10.000,00 zł,  wydatki objęte limitem związane są 

ze zmianą w załączniku Nr 2.  
- w poz. 11.5 nowe wydatki  inwestycyjne zwiększono o 245.943,00 zł,  
- poz.  12.1 dochody  bieżące związane z realizacją programów, o których mowa w art. 5 ust. 

1 pkt. 2 i 3 ustawy zwiększono o 3.200,00 zł, poz.  12.1.1 i poz. 12.1.1.1  zwiększono o 
2.448,00 zł,  

- poz. 12.3 wydatki bieżące związane z realizacją programów, o których mowa w art. 5 ust. 1 
pkt. 2 i 3 ustawy  zwiększono o 3.200,00 zł   oraz   poz. 12. 3.1 i 12.3.2 zwiększono o 
848,00 zł, 

- poz.  12.4  wydatki majątkowe  związane z realizacją programów, o których mowa w art. 5 
ust. 1 pkt. 2 i 3  oraz poz. 12.5 i 12.5.1 zwiększono o 42.587,00 zł. 

Pozycje od 2016 do 2024r. wprowadzono zgodnie z Zarządzeniem dotyczącym projektu 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 -  2024. Z uwagi na to, że w 2015r.  nie 
będzie w pełni wykorzystana kwota na zaciągnięcie pożyczki w wysokości 240.210 zł oraz 
nie będzie potrzeby spłacić zaplanowanych rat w wysokości 40.000,12 zł, dlatego 
przewidywane zadłużenie Gminy na 31.12.2015r. wyniesie 6.878.980,45 zł. W związku z 
powyższym kwota długu na 31.12.2016r wykazuje różnicę w wysokości 200.209,88 zł 
załączniku Nr 1  
Korekta przychodów i rozchodów budżetu będzie wprowadzona do uchwały budżetowej w 
miesiącu grudniu 2015r.   
Wprowadzone zmiany spełniają relacje zadłużenia, o których mowa w art. 243 ustawy o 
finansach publicznych. 
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W załączniku Nr 2   Wykazu przedsięwzięć do WPF wprowadzono nowe zadanie  w poz. 
1.3.2.8 Zakup wozu bojowego dla OSP Kleszczewo – zadanie realizowane będzie w latach 
2015 i 2016. W poz. 1.3.1.2  Zmiana studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego oraz zmiana planu zagospodarowania przestrzennego Gminy wprowadzono 
limit w 2016r. w wysokości 14.627 zł. 
 
Radni nie mieli pytań w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały.   
W chwili głosowania na sali obecnych było 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 2 radnych.   
Uchwała Nr XII/77/2015 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 15 porządku posiedzenia  
Radna  Regina Batycka poinformowała, że komisje Rady Gminy  odbyły wspólne 
posiedzenie, którego tematem były podatki i opłaty lokalne oraz sprawy bieżące wynikające z 
działalności gminy. Ponadto Komisja Finansowo-Gospodarcza zapoznała się z działaniami 
podejmowanymi w zakresie promocji gminy oraz funduszem so łeckim na 2016r. 
 
Ad. 16 porządku posiedzenia 
Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 
30 X - Zgromadzenie ZM GOAP - wybór członka Zarządu - Krzysztof Mączkowskiego, od 
1.01. zmiana częstotliwości wnoszenia opłat - co miesiąc z góry, zmiany w budżecie, 
4 XI - spotkanie w UG n/t włączenia OSP Gowarzewo do KSRG z udziałem Z-cy 
Komendanta Miejskiego PSP, Zarządu Gminnego OSP i Naczelnika OSP Gowarzewo - 
Gmina przygotowuje wniosek na zakup wozu bojowego 
9 XI - podpisanie umów na zakup energii w grupie zakupowej Metropolii Poznań.  
12 XI - Zarząd Schronisko - uchwalenie projektu budżetu - dochody 1.528.234zł, w tym 
973.234 zł to składki członkowskie (4zł od mieszkańca), 500.000zł zwrot VAT + dochody z 
hotelu, cmentarza i wybiegu oraz wynajmu pomieszczeń. Wydatki bieżące + zakup 
samochodu (55tys.) i pieca do spalarni (95tys.) 
12 XI - Spotkanie z Zarządem Związku Międzygminnego Puszcza Zielonka n/t budowy 
kanalizacji 
16 XI - Zimin - powitanie uczestników programu ERASMUS+ z Turcji, Węgier i Włoch  
(20listopada spotkanie w UG.) 
17 XI - GOK spotkanie dotyczące kalendarza imprez w 2016 roku, 
19 XI - podsumowanie konkursu Aktywne sołectwo w LGD Trakt Piastów 
25 XI - Zarząd Trakt Piastów - omówienie kwestii dotyczących LSR. 
W trakcie realizacji projekt przeciwdziałania wykluczeniu cyfrowemu - Ministerstwo 
Administracji i Cyfryzacji wyraziło zgodę na rozszerzenie projektu na Gowarzewo, 
Komorniki, Tulce. Na ogłoszony nabór zgłosiło się do tej pory 46 osób. 
 
Ad. 17 porządku posiedzenia  
 Radna Michałowska skierowała do Pana Wójta pytanie dotyczące funkcjonowania 
Ogniwa Prewencji Policji. Jak informuje radna w ostatnim czasie mieszkańcy Nagradowic 
skarżą się, iż w ich okolicy dochodzi do niebezpiecznych zajść jak na przykład strzelanie w 
okna z wiatrówki czy niszczenie mienia, w tym przypadku samochodu jednej z mieszkanek 
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Nagradowic. Pani Michałowska zwróciła się z zapytaniem czy istnieje możliwość częstszego 
patrolowania miejscowości Nagradowice w celu zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców. 
Pan Wójt zasugerował, aby osoba poszkodowana zgłosiła sprawę na Policję. 
 Radna Magda Rachtan – Małycha wyszła z propozycją aby raz na kwartał zapraszać 
na Sesję Rady Gminy przedstawiciela Policji. Pani Radna dodała, że mieszkańcy zgłaszali, iż 
na początku funkcjonowania Ogniwa Prewencji w Gminie patrole na terenie Gminy były 
częstsze, a w obecnej chwili są bardzo rzadkie. 
Pan Wójt wyjaśnił, iż z Kierownikiem ogniwa prewencji ustalone są spotkania raz na dwa 
tygodnie, i wówczas jest czas na przekazanie wielu spraw.  
Jak poinformował  Pan Wójt nie będzie problemu, aby kierownik ogniwa uczestniczył w 
sesji. 
 
 Pani Sekretarz wyszła z propozycją ustalenia terminu posiedzeń komisji w miesiącu 
grudniu br.  oraz terminu sesji. 
Zaproponowała następujące  terminy posiedzeń : 

1) 7 grudnia 2015r. godz. 9.00 wspólne posiedzenie komisji – temat posiedzenia : projekt 
budżetu na 2016r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kleszczewo 
na lata 2016 - 2024,  

2) 15 grudnia 2015r. godz. 10.00 lub 11.00 - godzina zostanie  podana podczas 
posiedzenia w dniu 07.12.2015r. -   temat posiedzenia: plan gospodarki 
niskoemisyjnej, ocena aktualności miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego oraz sprawy bieżące wynikające z działalności gminy, 

3) 22 grudnia 2015r. godz. 16.00 Sesja Rady Gminy. 
Radni zaakceptowali terminy posiedzeń - ustalono również, że na posiedzenia komisji 
nie będą wysyłane dodatkowe zawiadomienia. 
 

 Pan Wójt wyszedł z propozycją wyjazdu Radnych, a także Sołtysów gminy 
Kleszczewo do nowo otwartego schroniska dla zwierząt w Skałowie. Radni pomysł poparli, 
wstępnie ustalono, że wyjazd odbędzie się w dniu 15 grudnia 2015r., po zakończeniu 
wspólnego posiedzenia komisji. 
  
 Radny Rajchelt zwrócił się z pytaniem do Pana Wójta czy na  prace  prowadzone 
przez firmę  w chodniku   drogi powiatowej  w Kleszczewie jest gwarancja na naprawy, 
gdyby coś zaczęło się dziać, bowiem przy budowie chodnika partycypowała również gmina  
Pan Wójt poinformował, że to nie jest inwestycja Gminy ale na pewno zostaną dołożone 
starania by obecnie rozebrany chodnik,  był odtworzony  prawidłowo. 
 Radny Rajchelt zadał również  pytanie czy na ulicy Topolowej w Kleszczewie gdzie 
są wycinane obecnie topole będą kontynuowane prace oraz czy  planowane są  nowe 
nasadzenia i czy będą to drzewa szlachetne.  
Pan Wójt poinformował, iż będą nowe nasadzenia, a drzewa będą wycinane na wniosek 
właściciela.   
 
Ad. 18 porządku posiedzenia  
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący obrad podziękował wszystkim za 
przybycie i zamknął obrady sesji o 17:20. 

 
Protokołowała:  Za zgodność z przebiegiem obrad  

       Przewodniczący obrad 
 
Joanna Jankowiak        

           Henryk Lesiński  
 

 


